
Referat af den ekstraordinere generalforsamling i

Grundejerforeningen Kalvehrve Fergegird
Den 18. juni 2006 kl. 10,00 i Viemose Forsarnlingshus

Formanden, Jan Aagaard, bsd velkommen med en sErlig velkomst til Anja Valhoj fra Langebek Kommunes
afdeling for Teknik og Mils. Peter Hoftnan-Bang blev valg til dirigent.

Dirigenten fastslog generalforsamlingens lovlighed og modtog afgivne fuldmagter. Han onskede et n)4 punkt
"Eventuelt" tilfojet dagsordenens eneste punkt: "Drsftelse og afstemning af forslag fra Langebek Kommune
om etablering afen gmssti langs fellesarealet mellem P-pladsen ved Standvejen og Viemose Skov".

Anja Valhoj informerede herefter om projeldet for $usstien, som er en del afdet sakaldte Nonhrail-projekt
- en vandrerute med ovematningsmuligheder Nordsoen rundt. Kommrmen vil afholde udgifteme til
etableringen afgrusstien oven i den eksisterende "tampesti", hvorimod vedligeholdelsesudgifteme pa vores
del afstien ville pdhvile os. Pe dirigentens foresporgsel blev det fastsuet, at der fta pa*eringspladsen ved
Strandvejen og op til stenen ud for Bogevej er tale om, at kommunen anlegger en sti pA egen gnmd, mens
der fra stenen og nordpa til Viemose Skov er tale om at anl@gge den pa $undejerforeningens areal. Ordet
blev derefter givet ftit.

Steen Jensen gjorde opmerksom pa! at der L-un var 2-4 personer i en projektgruppe i Kalvehave, der havde
onsket stien; han havde selv veret til stede pi det pageldende mode. Der var flere indleg om fordele og u-
lemper. Formanden havde modtaget skiftlige kommentarer fra Ulvsundvej 2, mod bl.a. glusstiens placering
pA kommunens grund. Deres kommentarcr gik bl.a. ud p6, at placeringen pa kommunens grund skulle ligge i
direkte forlaengelse af Strandstien, altsa pa den lave del af grunden langs stmnden. Brevet blev laest op og
indholdet blev stottet fra flere sider, bl.a. Michael Clemmensen, LeifPete$en og Richardt Laursen.

Dereffer blev der stemt. Forst en "vejledende" afstemning om, hvorvidt vi snskede at stotte fo$laget om en
grussti pi vores del fra "Kampestenen" til skoven. Resultatet blev, at 16 stemte for og 14 imod (der var 23
stemmebercttigede tilstede og 7 fuldmagter, i alt 30 stemmer).

Demest blev der stemt om folgende: "Stotten til grusstien er med det forbehold, at kommunen skal
vedligeholde gnrsstien". Dette forslag blev enstemmigl vedtaget.

Som sidste punkt blev bestyrelsen bemyndiget til at skive en indsigelse til Naturklagen@vnet (safiemt
kommunen ikke vil patage sig vedligeholdelsen) og bestltelsen blev ligeledes bemyndiget til at forhandle
med kommunen vedr. liniefsiingen afstien fra P-pladsen til "Kainpestenen" i den hensigt at holde grusstien
vek fia bebyggelsen samt forhandle om adgangsforholdene fra P-pladsen, herunder udforelse af sperringer
og ramper for bamevogne/1@resto1e. Forslaget blev enster[nigt vedtaget.

Undel punktet "Eventuelf' roste Michael Clemmensen gnmdejedoreningen hjemmeside.
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